
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 146
Hvordan forestiller ministeren sig, at landmænd, der hidtil har kunnet lave
grovfoder til deres kvægbesætninger på § 3 arealerne med gødningskvote,
fremover skal kunne sikre, at de har vinterfoder til deres dyr?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand

1/1

Miljøudvalget 2014-15
MIU Alm.del  Spørgsmål 146
Offentligt


